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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:462 Gängkriminaliteten

I sin regeringsförklaring upprepade statsminister Magdalena Andersson det 
socialdemokratiska mantrat att hon tänker ”stoppa gängkriminaliteten”. Ett 
löfte som vi har hört förut från regeringen Löfven 1 och 2, där huvudarkitekten 
bakom dessa regeringars politik var just Magdalena Andersson, i egenskap av 
finansminister. 

Undertecknad är därmed tveksam till att en minister som i högsta grad varit 
med och skapat problemen under sju års tid nu ges det yttersta ansvaret för att 
lösa dem. Vad tänker statsministern göra annorlunda som hennes föregångare 
inte gjorde? Har statsministern satt upp några mätbara mål för att ”knäcka 
gängen”, som går att utvärdera? Detta är relevanta frågor som statsministern 
måste ha svar på, eftersom den organiserade brottsligheten i dag är starkare än 
någonsin. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson :

 

Vilka reformer avser ministern och regeringen att genomföra som regeringen 
Löfven 1 och 2 inte genomförde och som denna gång kommer att ”knäcka 
gängen”?

………………………………………

Dennis Dioukarev (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-03
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


